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Inleiding 

Op 9 augustus heb ik een aantal vragen gesteld, vraag 1 is onvoldoende beantwoord, daarom het 

verzoek om deze vraag uitvoeriger te beantwoorden. 

Zoals in de vorige vragen beargumenteerd komt deze vraag voort uit een rapport dat op 9 

september 2021(!) tijdens de raadsvergadering aan de orde is geweest. 

Er is meerdere malen aan de portefeuillehouders gevraagd of er met VVN gesproken was over het 

rapport. Het antwoord luidde steevast dat dit niet zo was maar dat dat wel zou gebeuren. 

Helaas hebben wij nooit een terugkoppeling gekregen of het gesprek heeft plaatsgevonden. Vandaar 

dan ook de gestelde vraag. 

En, uiteraard gaat het ons er niet alleen om of het gesprek heeft plaatsgevonden, maar zijn wij ook 

benieuwd naar de uitkomst. 

Een groep inwoners in Opperdoes maakt zich al veel te lang zorgen omtrent de onveilige 

verkeerssituatie in hun straat. Vandaar is het goed om te weten wat de uitkomst is geweest van het 

gesprek tussen “iemand” en VVN. 

Met andere woorden, zou u de vraag 1 van de vorige vragen willen beantwoorden naar de geest van 

de vraag? 

 

1. Waarom heeft het zolang geduurd? 

antwoord  Vanwege de politieke vraag hebben we de ambtelijke organisatie er in eerste 

instantie buiten gelaten. De rede van de vertraging is de wisseling binnen de 

organisatie en wisseling van het college. 

2. Wie heeft het gesprek gevoerd? 

Antwoord Het (telefonisch) gesprek met het VVN is gevoerd door een medewerker die niet 

langer werkzaam is binnen de gemeente. Een verslag hiervan is niet opgesteld. 

3. Met wie van VVN? Met de opsteller van het rapport? 



 

 

Antwoord Ons is onbekend met wie onze oud medewerker heeft gesproken. 

4. Wat was de uitkomst? 

Antwoord De uitkomst is niet te achterhalen door, de zoals de eerder genoemde, wisseling van 

de behandelend ambtenaar.  

De indiener is benaderd om in gesprek te gaan met de portefeuillehouder. Ook  

VVN is uitgenodigd voor een inhoudelijk gesprek met de portefeuillehouder. 

 

En, voelt u zich gerust vrij, om in de geest van de vraag, uitgebreider te antwoorden.  

N.b. Voor wat betreft het antwoord op vraag 4, het in gesprek gaan met de indiener van de 

ingezonden brief van 15 nov 2021.  

U geeft aan in gesprek te willen gaan met de indiener als er van hun kant behoefte aan is. Na 

contact met de indiener hebben wij vernomen dat die behoefte er zeker is. 

 


